

9D8N/10D8N

# 精彩东北之旅

沈阳 | 长春 | 长白山 | 吉林 | 哈尔滨

无购物 &amp; 无自费

## WONDERS OF DONGBEI

SHENYANG | CHANGCHUN |  
MT. CHANGBAI | JILIN | HARBIN

NO SHOPPING &amp; NO OPTIONAL

CNCBS10\_001



### 长白山 - 天池

中国最深的湖泊 - 吉林省长白山的“天池”是一个横跨中朝边界的湖泊，是松花江的源头。在海拔2,150米处，它通常被称为“天堂湖”。湖泊所在的火山口最初是一座活火山，从16世纪开始爆发3次；在火山再次蛰伏之后，水开始积聚，最终形成了今天存在的天池。

### Mt. Changbai - Heaven Lake

The Deepest Lake in China - Changbai Shan Mountain's 'Heavenly Lake' in Jilin Province is a lake that straddles the border between China and North Korea and is the source of the Songhua River. At 2,150 meters above sea-level it is often called the 'Heavenly Lake'. The crater in which the lake sits was originally an active volcano which erupted 3 times from the 16th century; after the volcano became dormant again water began to build up eventually forming into the Heavenly Lake that exists today.



红海滩 Red Beach

符号表示：★ 含门票；◎ 游览站点

## 第1-2天 吉隆坡 ✕ 中转城市 ✕ 沈阳

集合于吉隆坡机场，飞往沈阳。

## 第3天 沈阳 -206公里- 盘锦红海滩 -206公里- 沈阳

### ★ 红海滩国家风景廊道

【情人岛-廊桥爱梦-岁月小栈-稻梦空间，途观油田叩头机】

大自然孕育的一道奇观。海的涤荡与滩的积沉，是红海滩得以存在的前提；碱的渗透与盐的浸润，红海滩得以红似朝霞的条件登上九曲桥参观万丈红海滩美景。

※红海滩乃非人为所能控制的自然景观，因此所建议的观赏期间并无法保证准确。

※如红海滩未呈现红色，以本溪水洞（含游船），旱洞 & 地质博物馆替代。

## 第4天 沈阳 -296公里- 长春

### ★ 张氏帅府

张氏帅府又称大帅府，是奉系军阀首领张作霖及其长子，著名爱国将领张学良的官邸和私宅。※每逢星期一休馆

### ★ 赵四小姐楼 ※每逢星期一休馆

### ★ 沈阳故宫

沈阳故宫是早期满族领导的清朝前皇宫。它建于1625年，前三位清朝皇帝于1625年至1644年在那里居住。

车游满清一条街

## 第5天 长春 -380公里- 长白山西坡

### ★ 万达小镇

乘坐缆车游览小镇全貌

※若万达小镇设施不开放将以净月潭国家森林公园替换。

## 第6天 长白山西坡 - 长白山北坡

### ★ 长白山西坡景区（含转换车及环保车）

#### ★ 天池 ※ 视天气情况

#### ★ 中朝5号界碑（需登上天池方可看到）

※只限7月10至20日观赏高山花园。

长白山位于中国东北的延边朝鲜族自治州安图县，南与朝鲜民主主义人民共和国接壤。作为一座休眠火山，长白山拥有奇妙的湖泊，令人惊叹的温泉，延伸至地平线的森林以及长白山人参等珍稀动植物。四季有壮丽的风景，但冬天特别漂亮。

### ★ 美人松空中廊桥公园

远眺长白山

享用酒店内温泉（自备泳衣）

## 第7天 长白山北坡

### ★ 长白山北坡（含转换车及环保车）

#### ★ 天池-绿渊潭（含倒站车）

中国长白山最美丽的部分是天池。湖泊形成于山的火山口，是松花江，图们江和鸭绿江的源头。到处都是云，天堂湖就像天空中的玉。在许多情况下，同时发生阳光和雨水是常见的。

### ◎ 百花谷朝鲜族古村落

[朝鲜族传统美食体验馆 - 朝鲜族非物质文化遗产展览馆-朝鲜族民俗]

## 第8天 长白山 ✕ 哈尔滨

### ★ 体验高铁

### ★ 哈尔滨跨江缆车（单程）

### ★ 俄罗斯风情小镇

俄式风情极浓的旅游休闲小镇，它所能提供的特色服务以及中外宾客在小镇内感受到的“出境享受”都是独一无二的。

### ◎ 滨州铁路玻璃栈道【网红打卡】+滨洲铁路桥

## 第9天 哈尔滨

### ★ 冰雪大世界主题乐园（含棉服）

哈尔滨冰雪世界占地面积超过75万平方米，消耗冰雪超过30万立方米，是哈尔滨国际冰雪雕塑节最重要的组成部分之一。在这个梦幻般的主题公园，您不仅可以看到令人惊叹的彩色照明冰雪雕塑，还可以享受各种有趣的文化活动和冬季运动。

### ★ 东北虎林园（含探险车+喂老虎体验）

西伯利亚虎园位于哈尔滨西北部的松花江北岸，占地面积144万平方米。它是目前世界上最大的野生西伯利亚虎自然公园。

※九月份出发替换成：农业采摘应季果蔬

### ◎ 中央大街（品尝马迪尔冰棍）

### ◎ 索菲亚教堂广场

## 第10天 哈尔滨 ✕ 中转城市 ✕ 吉隆坡

早餐盒，送往机场搭乘当日航班返回温暖的家。

※以上行程之任何景点，如遇节日假期或特殊情况下关闭或休息，将安排其它行程代替。



滨州铁路玻璃栈道 Binzhou Railway Glass Path

## DAY 1 - 2 Kuala Lumpur ✈ Transit City ✈ Shenyang

Assemble at KL International Airport for flight to Shenyang.

## DAY 3 Shenyang -206km- Panjin Red Beach -206km- Shenyang

### ★ Panjin Red Beach

The beach gets its name from its appearance, which is caused by a type of sea weed that flourishes in the saline-alkali soil. The weed growing on April or May remains green during the summer. In autumn, this weed turns flaming red, and the beach looks as if it was covered by an infinite red carpet that creates a rare red sea land scape.

※Due to Red Beach is a natural landscape, the viewing season is beyond our control and it depends on the weather condition.

※If Red Beach have not turn in red we shall replace with Benxi Water Cave (includes boat ride), Han Cave & Geological Museum.

## DAY 4 Shenyang -296km- Changchun

### ★ Zhang's Mansion

The home of the Manchurian Warlord, Chang Tso-Lin and his son Zhang Xue Liang. ※Closed every Monday.

### ★ Miss Zhao Si Building ※Closed every Monday

### ★ Shenyang Imperial Palace

Shenyang Imperial Palace was the former imperial palace of the early Manchu-led Qing dynasty. It was built in 1625 and the first three Qing emperors lived there from 1625 to 1644.

Pass by Manqing Street

## DAY 5 Changchun -380km- West of Mt.Changbai

### ★ Wanda Resort

Enjoy the resort view by Cable Car

※If cable car not operating will be replaced by Jingyue Lake.

## DAY 6 West of Mt.Changbai - North of Mt.Changbai

### ★ West of Mt. Changbai (Includes Electrical Bus and Shuttle Bus)

#### ★ Heaven Lake ※subject to weather condition

#### ★ China and North Korea 5th boundary pillar

※Visit to Alpine Garden is only available during the flora season between 10th - 20th July.

Changbai Mountain is situated in Antu County of Yanbian Korean Autonomous Prefecture in northeast China, bordering the Democratic People's Republic of Korea in the south.

### ★ Belle Pines Sky Bridge Park

Enjoy hot spring in the hotel (Prepare swimming suits)

## DAY 7 North of Mt.Changbai

### ★ North of Mt.Changbai (Includes Electrical Bus and Shuttle Bus)

#### ★ Heaven Lake (Includes Shuttle Bus)

The most beautiful part of Changbai Mountain in China is Heavenly Lake. The lake was formed in the crater of the mountain, and it is the source of the Songhua, Tumen and Yalu Rivers. With clouds everywhere, Heavenly Lake is like a jade in the sky.

### ⊙Changbai Korean Folk Village

## DAY 8 Mt.Changbai 🚄 Harbin

### ★ Experience High Speed Rail

### ★ Harbin Cable Car (One Way)

### ★ Russian Town

Tourist attraction in Harbin, China

### ⊙Binzhou Railway Glass Path + Train Theme Square

## DAY 9 Harbin

### ★ Ice & Snow World Theme Park (Includes Sweater)

Covering more than 750,000 square meters and consuming ice and snow over 300,000 cubic meters, Harbin Ice and Snow World is one of the most important parts of Harbin International Ice and Snow Sculpture Festival.

### ★ Siberian Tiger Park (Include Shuttle Bus + Tiger Feeding)

Siberian Tiger Park is located on the north bank of the Songhua River to the northwest of Harbin, occupying an area of 1,440,000 square meters.

※Sep group change to Agriculture picking seasonal fruits and vegetables.

### ⊙Central Street (Ice-Cream Tasting)

### ⊙St. Sophia Church Square

## DAY 10 Harbin ✈ Transit City ✈ Kuala Lumpur

Breakfast box, transfer to airport for the flight back home.

※Under any unforeseen circumstances caused, the above itineraries may be replaced with other itinerary.



东北虎林园 Siberian Tiger Park

## 行程亮点 HIGHLIGHTS

**[体验]** 喂老虎体验 | 体验高铁 |

冰雪大世界主题公园--非冬天也能看到冰雕及体验东北的冷

**[景点]** 大自然孕育的奇观--盘锦红海滩 | 游览长白山的西坡及北坡, 欣赏壮观的天池 |

冰雪大世界主题公园--赏冰雕 | 近距离观察濒危的珍稀物--东北虎林园 |

网红打卡点--滨州铁路玻璃栈道

**[享受]** 特定景区环保车安排 | 乘跨江缆车欣赏哈尔滨市景 | 年老牌子马迪尔冰棍 |

泡温泉

**[品尝]** 精致自助料理 | 关东铁锅炖 | 东北火锅 | 朝鲜风味 | 季节性安排 - 每人 2 只河蟹 (只限8月15日 - 9月30日)

**[EXPERIENCE]** Tiger Feeding Experience | High Speed Rail Experience | Experience The Coldness Of Ice & Snow Theme Park Even In Not Winter Season

**[ATTRACTIONS]** Wonder of the nature - Panjin Red Beach | North & West Slope of Mt.Changbai - enjoy scenic of Heaven Lake | Ice & Snow World Theme park - Ice sculpture | Witness the gigantic of Siberian Tiger Park | Instagrammable Hot Spot - Binzhou Railway Glass Path

**[ENJOY]** Electrical car at designated scenic area | Cable Ride to enjoy Harbin's city view | Authentic Brand Modern Ice Cream | Enjoy Hot Spring | Seasonal Arrangement - 2 River Crab per person (15 Aug - Sep 30)

**[GOURMET]** Grand Buffet | Features Pan Stew | Dongbei Steamboat | North Korea Cuisine |



沈阳故宫  
Shenyang Imperial Palace



冰雪大世界主题公园  
Ice & Snow World Theme Park

## 餐饮安排 MEAL PLAN | 住宿 ACCOMMODATIONS

※餐标 人民币 | Meal Cost RMB※

天数 DAYS	早餐 BREAKFAST	午餐 LUNCH	晚餐 DINNER	特选酒店 SELECTED HOTELS
1-2	-	机上用餐 On Board	宵夜晚餐 50 Supper Dinner	沈阳太阳狮万丽酒店 或 同级 Renaissance Shenyang West Hotel or similar
3	酒店 Hotel	景区正餐 60 Scenic Lunch	奉天家宴 60 Fengtian Family Banquet	
4	酒店 Hotel	吊炉饼烤鸭 60 Roasted Duck Cuisine	东北绉帮菜 70 Dongbei Cuisine	长春香格里拉酒店 或 同级 Changchun Shangri-La Hotel or similar
5	酒店 Hotel	东北风味 50 Dongbei Cuisine	农家一锅出 70 Farm Cuisine	长白山西坡万达假日酒店 或 同级 Changbaishan Holiday Inn Resort or similar
6	酒店 Hotel	景区正餐 50 Scenic Lunch	满族风味餐 70 Manchu Cuisine	二道白河镇王朝圣地温泉酒店 或 同级 Changbaishan Dynasty Shrine Hot Spring Hotel or Similar
7	酒店 Hotel	景区自助 Buffet	朝鲜歌舞宴 70 North Korean Cuisine	二道白河镇王朝圣地温泉酒店 或 同级 Changbaishan Dynasty Shrine Hot Spring Hotel or Similar
8	酒店 Hotel	关东铁锅炖 60 Features Pan Stew	百一大地锅民俗铁锅炖 100 Culture Cuisine	哈尔滨JW万豪酒店 或同级 JW Marriott Hotel Harbin River North or similar
9	酒店 Hotel	午餐自理 Own Expenses	精致自助料理 368 Grand Buffet	
10	早餐盒 Breakfast Box	机上用餐 On Board	-	-

### Travel Essentials:

Passport & Visas - Each tour member is responsible to ensure their passport is valid for at least six (6) months from the return date of the trip and all necessary visas and permits have been acquired.

Travel Insurance - It's essential that you take out a comprehensive travel insurance before travel.

### Terms & Conditions:

1. Itineraries, meals, hotels and transportation are subject to change without prior notice.
  2. AVSB reserves the right to make changes to or cancel the itinerary at any time due to unforeseen circumstances, especially during peak periods or in the event of a force majeure.
  3. AVSB is not responsible for omissions, printing and/or presentation errors in brochures or in any media where such information may be presented; AVSB reserves the right to make corrections as required.
  4. Every person participating in AVSB's tours shall travel at his/her own risk. AVSB shall not be held liable to any person for additional expenses that may be incurred due to delays or changes in any transport services, sickness, weather, strikes, war or other causes.
  5. For other terms & conditions, refer overleaf of invoice or visit <https://www.applevacations.my/web/terms.php>
  6. All pictures shown are for illustration purpose only.
- Note: AVSB refers to Apple Vacations Sdn. Bhd.

### China Tours - Additional Terms & Conditions:

1. Tours are conducted in Mandarin.
2. Triple Room - Third person shall be based on rollaway bed.
3. Tour fare quoted is for MALAYSIAN, non-Malaysian surcharge applied.
4. In-coach Shopping - For your convenience, a variety of local snacks are offered for sale on board the coach. If interested, please place your order with our tour guide.

### 旅行必备:

护照或签证 - 团员有责任确保护照有效期需至少6个月(从返程日期算起), 并且取得必要的签证和准证。

旅游保险 - 出发前, 建议您购买全面的旅游保险。

### 条款:

1. 行程、膳食、酒店住宿和交通可能会有所变动, 恕不另行通知。
2. 若出现无法预测的特殊情况, 特别是在旅游旺季期间, 苹果旅游将保留更改或取消行程的权利。
3. 若苹果旅游的宣传手册或任何传播媒介, 出现任何形式的印刷失误或遗漏, 本公司一概不负责, 并且保留更正的权利。
4. 每位参与苹果旅游团的成员, 必须为自身安全或行为负责。若出现无法预测的特殊情况 (例如: 交通延误/取消、天气、疾病、示威、战争等等), 因而引发额外支出的问题, 苹果旅游一概不负责, 旅客需自行负责额外的费用。
5. 详情条款, 请参阅单据背页或浏览 <https://www.applevacations.my/web/terms.php>
6. 以上图片仅供参考, 请以实物为准。

### 中国团 - 附加条款:

1. 所有行程以中文讲解为主。
2. 三人房-房内第三名住客的床褥, 将以折叠式为准。
3. 团费仅适用于大马公民, 外国公民则需缴付额外费用。
4. 车上购物 - 为了您的方便起见, 车上会售卖当地小吃。若您有兴趣购买, 请向我们的导游洽询。

For Agent Use Only:

Printed Date: JUL 2023